
Skolebestyrelsen ved 
Skovshoved Skole Dagsorden 

 

   

 

Skovshoved 2024-11-28; 17:00 -20:00 

Tidspunkt * Emne Ansvarlig Dokumenter 

17.00-17.03 G 
1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
CH Dagsorden 

17.03-17.06 G 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Godkendt, men referatet kom forholdsvis sent jf. 
forretningsordenen. 
Følgende udestående: 
• Indsatser for at styrke fagligheden 
• SB på tirsdagsmøde for at præsentere debat med 

kontaktforældre 
• Kommunikation om 7.årgang til hele skolen? 
• Udvikling af skolens elevtal over fem år med særligt fokus på 

udskolingen 
• Elevafgang på kommunalt plan 
• Info om mini-apv 

AM Bilag 

17.06-18.00 O 3. Orientering fra Ledelsen MV  

 T 

a) Kvalitet i frikvartererne (Jf. Undervisningens organisering) 

Kirstine og Niklas præsenterede Kvalitet i frikvartererne (KIF)-
udvalgets arbejde med afsæt i vedlagte præsentation. 

Vi har ud fra elevernes spørgeskemabesvarelser udvalgt følgende 
6 fokusområder: 

 
1) Lav en bedre struktur på boldbanen. 

2) Giv eleverne på mellemtrinnet flere muligheder for at være 
indenfor i frikvartererne, når vejret er dårligt. 

3) Sørg for at eleverne i udskolingen har adgang til mere 
bevægelse og mere varieret indhold. 

4) Skab mere rum til gode samtaler. 

5) Understøt leg og boldspil via ”Leg på streg” – primært til gavn 
for indskolingen og mellemtrinnet. 

6) Udform et tilsyn, der både relations- og indholdsmæssigt er 
tættere på børnene. 

 

Vi har tre elementer, som vi ønsker at sætte i værk fremadrettet: 

Funding – at søge fonde til specifikke indkøb af 
materialer/redskaber til leg og bevægelse 

Legepatrulje – at ældre elever faciliterer lege for yngre elever 

Junior-idrætsleder-uddannelse 

 

Fra elevrådet blev der peget på mange af de samme ting, som 
KIF-udvalget har peget på. 

Elevrådet har mange ønsker/forslag til aktiviteter og redskaber, 
som kunne give flere muligheder for sjove og aktive frikvarterer. 

MV/Niklas 
Normann/Kirstine 
Jensen 

Bilag 
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Fra elevrådet er tilbagemeldingen, at der er flere kendte voksne 
tæt på som gårdvagter, hvilket har en positiv effekt på antallet 
og graden af konflikter.  

 T 

b) Afgangskarakterer 

Martin præsenterede skolens afgangskarakterer fra skoleåret 
23/24. 

Vi afsøger i ledelsen, hvordan vi skal beskrive de fund, vi har gjort 
i afgangskarakter-data, således at vi sikrer den institutionelle 
hukommelse i fremtiden.  

Bestyrelsen havde en drøftelse af resultaterne i matematik i 
relation til den oplevelse af undervisningen i faget, hvor der har 
været meget fokus på det skriftlige afleveringsarbejde, hvilket vi 
fremadrettet ønsker at undersøge nærmere. 

 

MV Bilag 

18.00-18.10 B 

4. Ferieplan og lukkedage i 2025/26 
Der er en dag, vi kan flytte rundt på i det kommende skoleårs 
ferieplan. Ledelsen indstiller til at første dag efter sommerferien 
bliver mandag den 11/8 og at fredag den 5/6 bliver en skolefridag 
(GFO åben). 
Bestyrelsen tilgår denne indstilling, så ferieplanen er vedtaget. 
Maria har indstillet en række lukkedage, som bestyrelsen også 
tilgår. 

MV Bilag 

18.10-18.15 B 

5. Høringssvar om Unges søvn? 
Har nogle af bestyrelsesmedlemmerne kommentarer til 
høringsmaterialet, så skal de sendes på mail til Christina senest 
den 10/12. 

MV Bilag 

18.15-18.30 O 

6. Orientering fra medarbejdere og Elevrådet 
Medarbejdere: 
Der er en oplevelse af sammenhæng og tydelighed fra ledelsen. 
Godt med fælles kommunikation om stort og småt. En masse 
gode nye kollegaer – stor ros for at være tidligt ude ift. 
nyansættelser til skoleåret. 
Medarbejderne oplever, at tonen blandt eleverne er blevet mere 
rå og anti-autoritær, hvilket vi har et stort fokus på. 
Et andet obs-punkt er støj i fællesarealer og støjens påvirkning på 
arbejdsmiljøet. 
 
Elevrådet: 
Har haft fokus på frikvarterer og Skovserugen. 
Pointer fra elevrådet omkring frikvarterer er blevet fremlagt 
under præsentationen fra KIF-udvalget. 
Ift. Skovserugen var der bred enighed i elevrådet om, at det var 
en god uge, og at eleverne bredt ønsker sig mere af den slags 
arbejde på tværs af skolens årgange. 

CH/PB/FM/FW  

18.30-19.25  7. Orientering fra Formandskabet RB/CH  

 D 

a) Opfølgning på strategidag   

Christina præsenterede en samlet opfølgning på de 
opmærksomheder, som blev rejst på strategidagen. 

Bestyrelsen drøftede med afsæt i opfølgningen, hvordan vi skal 
gå videre med arbejdet på arbejdsgruppe-/princip-niveau. 

Da vi havde et forholdsvis stort antal fraværende til dette møde, 
genbesøger vi opsamlingen på det kommende bestyrelsesmøde, 
hvor de enkelte bestyrelsesmedlemmer kan tilkendegive deres 
interesser ift. det videre arbejde i arbejdsgrupper eller udvalg. 

CH Bilag 

 D b) Opfølgning på mødet med kontaktforældrene RB Bilag 
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Der var meget bred deltagelse af kontaktforældre, men der var 
mange kontaktforældre som efterspurgte udmeldinger fra skolen 
ift. nogle af de ting, som forældrene oplever, er vanskelige fx 
skærm, alkohol mv. 

 T 

c) Bestyrelsens arbejde med principper og deres brug 

Med afsæt i en konkret situation, hvor skolen i år har valgt at 
afsætte tid til at afvikle en erhvervspraktik på 7. årg., hvilket ikke 
fremgår af vores princip for undervisningens organisering, skal vi 
have fokus på, hvordan principperne har liv i skolens virke. 

Det er således afgørende, at principperne skal efterleves, og at 
teksten i principperne skal være så tilpas bred, at det er muligt 
for skolens ledelse at kunne navigere indenfor princippernes 
rammer. 

RB Bilag 

19.25-19.35  8. Sager på årshjul RB  

 O 

a) Økonomi – Status 2024 

Vi har pt. en økonomi i balance. Som det ser ud nu, vil vi gå ud af 
2024 med et beskedent overskud. Der er forsat en 
opmærksomhed fra bestyrelsens side en opmærksomhed på, at 
vi også får udmøntet den økonomi, som vi er blevet lovet til de 
særlige tilbudsformer og til skolen på Strandvejen. 

MV Bilag - følger 

19.35-19.55  9.  Udvalgsarbejde   

 O 

a) Princip for skole-hjem-samarbejdet 

Princippet har været til kommentering i medarbejdergruppen og 
skal efterfølgende behandles af elevrådet inden det kan blive 
forelagt til beslutning i bestyrelsen. 

MV/HS/CH/JL Bilag 

 O 
b) Cafe/mad på skolen 

Der skal afholdes et møde i udvalget i starten af det nye år. 
RB/MV/FP  

 O c) Data og indikatorer for skolens almindelige sundhedstilstand RB/KJ Bilag 

 O 

d) Skærm 

Der er indkaldt til møde i udvalget den 20. januar, hvor det første 
skridt tages ift. udformningen af et princip. Jens Karstoft fra 
Tranegårdsskolen er inviteret til at holde et oplæg for 
arbejdsgruppen. 

MV/JD/SW  

     

19.55-20.00 O e) Evt. Alle  
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*Signaturforklaring: 
G Godkendelse; P Præsentation; O Orientering; D Debat; B 
Beslutning; T Tilsyn 
 
Mødeleder: Christina Hansen (CH), næstformand 
Referent: Anne Katrine Melnyk (AM), viceskoleleder 
 
Skolebestyrelsens medlemmer: 
Christina Hansen (CH), næstformand 
Frederikke Mayerhofer (FM), elevrådsrepræsentant 
Frederikke Birke Pedersen (FP), forældrerepræsentant 
Frederikke Wesley (FW), elevrådsrepræsentant 
Hanne Frimann Sørensen (HS), forældrerepræsentant  
Julie Ryttov Damgaard (JD), forældrerepræsentant (afbud) 
Katrine Loug Jagd (KJ), forældrerepræsentant  
Peter Baike (PB), medarbejderrepræsentant 
Rene Belsø (RB), formand 
Sanne Haugaard (SH), medarbejderrepræsentant 
Steen Bang Wilken (SW), forældrerepræsentant (afbud)  

Skolebestyrelsens suppleanter: 
Andreas Horwitz (AH), 1. suppleant 
Jane Frederikke Land (JL), 2. suppleant 
 
 
Skoleledelse og administration: 
Anette Slot (AS), administrativ leder 
Anne Katrine Melnyk (AM), viceskoleleder 
Helena Sophie Jensen (HJ), sekretær 
Katrine Sjødahl Andersen (KA), sekretær 
Line Staffeldt (LS), afdelingsleder Skolen på Strandvejen 
Maria Wolstrup (MW), GFO- og FC-leder 
Martin Villumsen (MV), skoleleder 
 
 
Bestyrelsessekretariat: 
Anne Katrine Melnyk (AM), viceskoleleder 
Martin Villumsen (MV), skoleleder 

 

Skoleårets møder: 
21. august, 16. september, 29. oktober, 28. november, 20. januar, 4. marts, 24. april, 11. juni 
 


